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PROTOKÓŁ  
Z POSIEDZENIA  RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
dnia 24.06.2013 r. 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Zapoznanie z pismami mieszkańców ul. Zaściankowej. 
4. Informacja nt. spotkania u Prezydenta Kądziołki. 
5. Wnioski finansowe Zarządu Rady Osiedla (uchwały). 
6. Prace nad projektem skweru przy obelisku Generała Sosabowskiego. 
7. Wnioski i propozycje na prezentację RO w Święcie Straży Miejskiej. 
8. Praca nad projektem i programem edukacyjnym skweru im. „Misia Wojtka”. 
9. Wolne wnioski. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych:  7 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
P. Przewodniczący odczytał członkom Rady pisma w sprawie ul. Zaściankowej. Do RO 
wpłynęło pismo od mieszkańców ul. Zaściankowej w sprawie oddelegowania p. Zysa na 
spotkanie w Urzędzie Miasta w sprawie ul. Zaściankowej z podpisami 40 mieszkańców. 
Wcześniej p. Przewodniczący otrzymał maila od mieszkańca ul. Zaściankowej z żądaniem 
oddelegowania p. Zysa na spotkanie.  
 
Ad. 4. 
P. Braciszewski z p. Przewodniczącym byli na spotkaniu u Prezydenta Kądziołki z udziałem 
Wójta Gminy Dobra. Panowie doprowadzili do chwilowego wstrzymania prac nad projektem 
do czasu spotkania z mieszkańcami Bezrzecza z p. Wójt oraz p. Prezydentem, mającego się 
odbyć 25 czerwca. Zmiana organizacji ruchu na ul. Zaściankowej będzie wpływała na zmianę 
ruchu na całym Bezrzeczu. Wstępnie zaplanowano, że z każdej ulicy ma się pojawić po 2 
przedstawicieli. P. Przewodniczący odczytał protokół ze spotkania oraz pismo z zaproszeniem 
na spotkanie 25 czerwca. 
 
Ad. 5. 
Zarząd RO na swoim posiedzeniu dyskutował na temat finansów i przedstawił wnioski 
finansowe. Skarbnik RO, p. Wierzchowski złożył wniosek o przeznaczenie kwoty 200 zł na 
materiały biurowe, niezbędne do prowadzenia działalności przez Radę. Przeprowadzono 
głosowanie, wszyscy głosowali „za”. Decyzję podjęto jednomyślnie. P. Wierzchowski złożył 
również wniosek o przyznanie kwoty 200 zł na kartę strefową przeznaczoną dla członków RO 
do załatwiania spraw służbowych. Przeprowadzono głosowanie za podjęciem uchwały, 
wszyscy głosowali „za”. P. Gnoińska złożyła wniosek o podniesienie wynagrodzenia od 
września do kwoty 350 zł miesięcznie brutto dla sekretarki RO, p. Justyny. Przeprowadzono 
głosowanie, wszyscy głosowali „za”. Decyzję podjęto jednomyślnie. 
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Ad. 6. 
RO pracuje nad projektem zagospodarowania skweru Generała Sosabowskiego. P. 
Przewodniczący odbył spotkanie z przedstawicielem firmy Pozbruk w  celu uzyskania 
informacji o możliwościach sponsoringu. Firma Pozbruk zadecydowała, że może 
zasponsorować 4 ławki oraz dać upust w wysokości 30% na bruk. P. Przewodniczący z p. 
Gnoińską i p. Pieciukiewicz byli na spotkaniu w sprawie dalszego dopracowywania projektu 
skweru Sosabowskiego z p. Rzeszotarską. Ostateczna wersja zostanie opracowana w lipcu. P. 
Przewodniczący rozmawiał ze ślusarzem na temat metalowej podpory pod obelisk. Jutro p. 
Przewodniczący z p. Gnoińską udadzą sie obejrzeć prototyp wykonany z czarnej blachy. 
Docelowo będzie wykonany ze stali nierdzewnej. Pan Szepczyński zadeklarował wykonanie i 
montaż w cenie tylko materiału (bez naliczenia robocizny). 
 
Ad. 7. 
P. Przewodniczący poprosił o wnioski i propozycje na prezentację RO w Świecie Straży 
Miejskiej. P. Gnoińska zaproponowała, aby zakupić koszulki z napisami dla osób 
prezentujących RO. P. Pieciukiewicz zaproponowała, aby porozmawiać z osiedlowym 
inwestorem z ul. Szerokiej, aby zasponsorował balony, na których umieszczone były napisy 
RO oraz inwestora. P. Puciłowska zaproponowała, aby zakupić długopisy z napisem na 
festyn. P. Pieciukiewicz zaproponowała, aby wywołać ładne zdjęcia z osiedla, 
przedstawiające jego architekturę, zabytki. P. Przewodniczący zaproponował, aby 
zorganizować konkurs, w którym zostaną wyłonione najlepsze zdjęcia pt. „Krzekowo i 
Bezrzecze w obiektywnie młodych fotografów”. Członkom RO bardzo spodobał się ten 
pomysł. 
 
Ad. 8. 
RO nadal prowadzi prace nad skwerem im. „Misia Wojtka”. P. Pieciukiewicz założyła, ze w 
tym roku oczyszczony zostanie teren. Powołany zespół do prac związanych ze skwerem, 
opracuje program edukacyjny, aby RO mogła wystąpić o środki na realizację zadania 
zagospodarowania wybranej działki miasta. 
 
Ad. 9. 
Wolne wnioski: 
Na posiedzenie RO przybył p. Zys w imieniu mieszkańców ul. Zaściankowej. Mieszkańcy 
Bezrzecza wspólnie wypracowali postulaty, które maja zostać przedstawione na spotkaniu z 
Prezydentem Kądziołka oraz Wójt Gminy Dobra. P. Zys odczytał je członkom RO. P. Zys 
przedstawił swoje wątpliwości co do możliwości i chęci podjęcia wybudowania drogi 
alternatywnej, argumentując swoje wątpliwości brakiem kosztorysu. P. Zys zwrócił uwagę na 
zamieszanie związane z klasa drogi, która mimo obniżenia nadal wymaga przebudowy.  
 
 


